

Roman Sergeevich Granin

Date and place of birth: June 29, 1983, Vidyaevo settlement, Murmansk region, RSFSR.

Place of residence: St. Petersburg, Socialist 5.

+7 985 866-93-21

grrom@mail.ru



Higher education:

- Moscow Institute of Physics and Technology, 2002-2006, bachelor's degree
- Moscow Institute of Physics and Technology, 2006-2008, MA
- Russian Academy of Sciences, 2008-2011, postgraduate course
- Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration, 2013-2014, postgraduate studies

Research and teaching activities:

- Institute of Scientific Information on Social Sciences of the Russian Academy of Sciences (INION RAS), senior researcher, 2015. - Presently.
- Editor-compiler of the journal Human being: Image and essence. Human being: Image and essence. Humanitarian aspects. - Moscow (<https://human-inion.org>)
- Editor of the electronic version of the International Theoretical Journal Credo-new (<http://credo-new.ru>)

Foreign languages:

- English, interpretation and translation.
- Estonian, German, written translation

Гранин Роман Сергеевич

Дата и место рождения: 29 июня 1983 г., пос. Видяево Мурманской области, РСФСР.

Место жительства: г. Санкт-Петербург, Социалистическая 5.

+7 985 866-93-21

grrom@mail.ru



Высшее образование:

- Московский физико-технический институт, 2002-2006 гг., бакалавриат
- Московский физико-технический институт, 2006-2008 гг., магистратура
- Российская академия наук, 2008-2011 гг., аспирантура
- Российская академия народного хозяйства и государственной службы при Президенте Российской Федерации, 2013-2014 гг., соискательство

Научная и преподавательская деятельность:

- Институт научной информации по общественным наукам Российской академии наук (ИНИОН РАН), старший научный сотрудник, 2015 г. - н.в.
- Редактор-составитель журнала Человек: Образ и сущность. Гуманитарные аспекты = Human being: Image and essence. Humanitarian aspects. – Москва (<https://human-inion.org>)
- Редактор электронной версии Международного теоретического журнала «Credo-new» (<http://credo-new.ru>)

Иностранные языки:

- Английский, устный и письменный перевод
- Эстонский, немецкий, письменный перевод